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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato  

05.11.2024 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 3 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB) 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JJL), 

Laila Schou Poulsen (LP), Hans Christian Johansen (HJ), Tina Bladbjerg, Jonas Langvad (JKL), Anitta 

Smedegaard – suppleant (AS), Elevrådsrepræsentanter. 

 

Afbud fra: HC, Charlotte Lombard (CL), Suzet Skovby (SS), Louise Westphal – suppleant (LW), 

Bemærkning:  

Tobias Jørgensen er med i den første del af mødet 

Skolen var vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
 Besøg af Tobias 

Jørgensen 

At få en drøftelse 

med en 

Kommunalpolitikker 

der er næstformand i 

børne-  

uddannelsesudvalget 

Skolen vil gerne drøfte 

følgende: 

- Kvalitetsreformen, 

herunder 

udmøntningen af 

statslige puljer 

- Specialskolen 

herunder 

Tobias har informeret 

bestyrelsen om 

punkterne, dog kunne 

han endnu ikke sige så 

meget om 

kvalitetsreformen, da 

den ikke har været oppe 

i udvalget. 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

tildelingsmodel og 

økonomi. 

- Trafik 

 

Bestyrelsen har gjort 

opmærksom på de 

statslige puljer til 

faglokaler og indsatser i 

dansk og matematik.  

Vi følger spændt, 

hvordan kommunen 

vælger at udmønte 

midlerne.  

 

Byrådet er opmærksom-

me på, at der følger en 

underfinansiering efter 

SCV.  

Tildelingsmodellen der 

er vedtaget, har ikke 

behandlet midler til SCV 

endnu.  

Bestyrelsen har gjort 

opmærksom på, at SCV 

har brugt personalets 

ressourcer og 

driftsøkonomien, så 

meget vi kan, og det 

kræver handling, hvis vi 

skal kunne stå inde for 

kvaliteten. 

 

Tobias fortæller, 

hvordan der undersøges, 

i samarbejde med 

lokalrådet m.m., omkring 

mulighederne for at 

trafikregulere på vejen 

fra Vonsild til Kolding. 

Bestyrelsen er mest 

interesseret i, at der 

sikres sikker skoletrafik, 

hvilket ikke virker til at 

have det fokus, 

bestyrelsen kunne 

ønske.  
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Side 3 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Der vil komme en 

strukturel ændring af 

vores RUC, hvilket til dels 

skyldes afgang af 

medarbejder. 

 

Grundet mangel på 

psykolog vil enkelte 

forældre kunne opleve 

en uforholdsmæssig lang 

ventetid. 

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra 

sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 Der er indsendt 

høringssvar til punktet 

omhandlende dette. 

 

Ellers ingen 

opfølgninger. 
 

Status på 

bevægelse/musik og 

dans. 

Orientering ved Peter   Eleverne giver til Peter 

udtryk for, at Musik 

sprog og bevægelse er et 

godt fag. Bestyrelsen har 

ikke hørt faget specielt 

omtalt. 

Musik har vores 

bevågenhed, og vi har 

flere tiltag, der støtter 

op om mere musik.  

Bl.a. er vi så heldige, at 

Nienke fra kirken 

kommer og laver 

morgensang i slutningen 

af november og hele 

december. 

Vi håber, at der vil være 

en musiklærer blandt 

ansøgerne til vores 

ledige lærerstillinger. 

Vi evaluerer MSB inden 

næste års fagfordeling.  
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Side 4 

 
Status en god Skole 

for alle (ordblinde 

indsats og online 

undervisning) 

Orientering ved 
Mette og Pernille 

 Udsættes til næste møde 

 Ændring af Skole- 
hjemsamtalerne 

Orientering ved 
Mette og Pernille, 
derefter drøftelser 

 Udsættes til næste møde 

 Skærme i skolen Oplæg ved Jonas, 
Pernille og Mette, 
derefter drøftelser 

 Vi vil arbejde undersøg-

ende med det i bestyrel-

sen og vil gerne arbejde 

frem til sommer med 

emnet, så vi kan 

bestemme os for, hvad 

det evt. skal ende ud 

med.  

F.eks. principper eller 

anbefalinger for skærm-

brug. 

Orientering om det 

nuværende skærm-

forbrug, og hvordan 

skærm bruges ifølge 

skolens medarbejdere. 

Denne orientering kan 

danne grundlag for den 

videre drøftelse.  

Vi overvejer, hvordan vi 

kan inddrage flere 

forældre i processen. 

Men erkender, at det 

ikke er nemt at få mange 

i tale.   

Der er forslag om, at 

årsmødet får skærmbrug 

som tema.  

Arbejdsgruppen arbejder 

videre med processen og 

kommer på SKB-møde 

igen til foråret.  
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Side 5 

Evt.     

 

 

 

 


